
Årsmötesprotokoll 

Årsmöte föreningen: Sunne Skridskoklubb datum 2022-05-18  plats Sparbankshallen 

 

 

Närvarande: 19 medlemmar 
 

 
§ 1 Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Elena Strömberg Balla hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet   

öppnat 

§ 2 Val av mötesordförande 
 

Årsmötet beslutade att välja __Elena Strömberg Balla__ till mötesordförande 

 
§ 3 Val av mötessekreterare 

 

Årsmötet beslutade att välja __Helena Ohlsson___ till mötessekreterare 

 
§ 4 Val av person att justera protokollet 

 

Årsmötet beslutade att välja __Marina Szakal__ att justera protokollet 

 
§ 5 Godkännande av dagordningen 

 

§ 6 Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse 

 

Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse för föregående verksamhetsår presenterades på 

årsmötet. 

Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse och lägga dessa 

till handlingarna. 

§ 7 Revisionsberättelse 

 

Revisionsberättelse presenterades på årsmöte 

Årsmötet beslutade att godkänna revisionsberättelse 

§ 8 Frågan om ansvarsfrihet 
 

Årsmötet beslutade att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret HT2021- 

VT2022 

§ 9 Fastställande av medlemsavgift och övriga avgifter 
 

Årsmötet beslutade att införa två olika avgifter, en för åkaren och föräldern (medlemmar) och den 

andra bara for åkaren: 

Årsavgiften for medlemmar: 200 kr  

Åkarårsavgift: 500 kr 



 
 
 

 
 
 

 

Sista inbetalningar okt 
 

§ 10 Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag 

 

Diskussion om motioner och styrelsens förslag: 
 

Årsmötet beslutade att: 

 
-försäljning inför hösten börjar helst i aug 2022 

 

- Vara mer aktiv på FB/lnstagram 
 

- Supertext och laget.se fortsätter att användas för att gå ut med information 
 

- Att hitta en ny tränare med behörighet 2B som kan hjälpa till med tävlingtest och 

tävlingsprogram  

 

- En ny tränare Jenny Lindborg, som kommer en gång per månad 

 

- Utbilda Emelie, Thomas och Ellen till Grund och Jenny till 1A 

 

- Off-ice träning den 5 juni i Arvika, och 18-19 juli i Sunne 10:00-12:30 (100kr/deltagare) 

 

- Presentation till läger-helg den 20-21 aug (600kr för tävlingstjejer, grupp 2 är 400kr och grupp 1 

är 300kr) 

 

- Inköp av hoppsele planeras 

 

- Inköp av jackor planeras 

§ 11 Val av ordförande 
 

Valberedningen presenterade sitt förslag till ordförande 
 

Årsmötet beslutade att välja __Elena Strömberg Balla___ till ordförande 

 
§ 12 Val av övriga ledamöter 

 

Valberedningen presenterade sitt förslag till övriga 

ledamöter Årsmötet beslutade att välja  

vice ordförande Anton Johansson 

välja kassör Peter Olsson 

välja sekreterare Helena Ohlsson 
 

välja ledamöter 
 

§ 13 Val av revisor 

Martin Bergman  Malin Forslund 

 



Valberedningen presenterade sitt forslagtill revisor 

Årsmötet beslutade att välja Linda Hedlund till revisor 

§ 14 Övriga frågor 
 

*Diskussion om tävlingsavgifterna: 
Tävlingar anmäls på indta.se av Elena Strömberg Balla. Klubben står för 3 st/år, resten får åkaren 
betala själv. För avanmälan kontakta Elena Strömberg Balla. Vid sent avanmälan finns risk att 
åkaren får betala hela tävlingsavgiften själv 

 
*Uppvärmning 
Uppvärmning innan istiden görs av en förälder som är tidigt på plats för grupp 1. Åkare i grupp 2 
ansvarar för sin uppvärmning själva 
En mall på övningarna tas fram 
 

*Försäljning: 
Newbody och toapapper (Peter Olsson) 
Kakor (Marina Szakal) 
 
*Säsongplanering: 
-Slinga för mindre barn 

-Julshow 
-Vårshow 
 
*Schemat: 
Onsdagar  
Grupp 1: 16:30-17:30 

Grupp 2: 17:40-18:40 
Lördagar  
Grupp 2: 10:00-11:00 
Grupp 1: 11:00-12:00 
Bara grupp 2: 07:00-08:00 torsdagar och varannan (jämn vecka) tisdag  

 

§ 15 Mötets avslutande 
 

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat 

 
 

Motets ordförande Sekreterare 

Helena Olsson 

Elena Strömberg Balla 
 

 

/Namnförtydligande/ / Namnförtydligande/ 

 
 
 


